
 
 

Interpellation S – Aktiekapitalets storlek för det nya vårdbolaget 
När ett aktiebolag startas tillskjuter aktiebolagets ägare aktiekapital till bolaget. SD driver, med 

stöd av M, KD och Sjukvårdspartiet, en process för att förvandla medborgarnas hälsocentraler 

till aktiebolag. Därmed ska aktiekapital tillskjutas det nya hälsobolag som ersätter 

hälsocentralerna i nuvarande form. 

 

Jag ställer följande frågor till regionstyrelsens vice ordförande: 

 

1. Hur stort aktiekapital avser styret tillskjuta? 

2. Varifrån ska de ekonomiska medlen tas? 
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